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Vragen van het lid Merkies (SP) aan de Minister van Financiën over het 
bericht dat ING overweegt delen van haar hoofdkantoor te verhuizen naar 
Londen of Frankfurt (ingezonden 2 juli 2014). 

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel: «ING broedt op verhuizen delen hoofdkantoor 
naar buitenland; Oorzaken zijn streng Nederlands bankbeleid en komst 
Europese bankenunie»?1 

Vraag 2
Kunt u bevestigen of het bericht klopt dat ING overweegt delen van haar 
hoofdkantoor te verplaatsen naar het buitenland? 

Vraag 3
Zo ja, hoe bent u daarvan op de hoogte gesteld en wat is daarop uw reactie? 

Vraag 4
Klopt het dat De Nederlandsche Bank (DNB) op de hoogte is van deze 
plannen? 

Vraag 5
Behoort DNB er volgens u van op de hoogte te zijn indien een bank 
draaiboeken maakt om onderdelen van het hoofdkantoor naar het buitenland 
te verplaatsen? 

Vraag 6
Vindt u het wenselijk dat een bank die staatssteun heeft gekregen, aanstalten 
maakt om Nederland (deels) te verlaten? Zo ja, waarom?

1 http://fd.nl/ondernemen/241481–1406/ing-broedt-op-verhuizen-delen-hoofdkantoor-naar-
buitenland, FD, 30 juni 2014
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